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Enkel fråga – Ordningsvakter på Gävles gator 
Det är ett nödvändigt ont att Gävle kommun fortsätter att satsa på patrullerande 
ordningsvakter för att skapa trygghet och förebygga brott. Ordningsvakter har större 
befogenheter än väktare, inklusive rätt att avvisa, avlägsna och omhänderta personer vid 
ordningsstörningar. Till skillnad från väktare, som primärt bevakar egendom, har 
ordningsvakter myndighetsuppdrag och samarbetar direkt med polisen. Deras närvaro 
avskräcker brottslingar och skapar en tryggare miljö för invånarna. 

Med anledning av att satsningen på patrullerande ordningsvakter fortsätter är det viktigt att 
kommunen kvalitetssäkrar det upphandlade arbetet. 

 

Med anledning av ovanstående frågar jag ansvarigt kommunalråd följande: 

- Säkerställer Gävle kommun att det är ordningsvakter, och inte väktare, som 
patrullerar inom Gävle kommuns paragraf 3-område i enlighet med upphandlingen? 
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